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Entrenador de la UE Olot. Amb encara dues jornades per al f inal de

lliga, l'Olot pot donar per fet que jugar� a Segona B l'any vinent. En

par t, �s gr�cies a Arnau Sala, que va arribar a mitja temporada i

que ha sabut redre�ar el rumb de la plantilla per aconseguir la

perman�ncia.

CARLES ROSELL GIRONA/OLOT

L'Olot el va f it xar a l'hivern amb la missi� de salvar l'equip. Amb m�s

patiment de l'esperat, f inalment Arnau Sala ha comandat els seus

homes cap a la perman�ncia. El club ja comen�a a planif icar la

temporada vinent i t� clar que el de Sant Fruit�s de Bages �s el

t�cnic idoni. Sala no ho dubta: quedar-se tamb� �s la seva prioritat.

Ha costat, per� per f i l'Olot pot cantar vict�ria.

I tant! �s cer t que mai hem estat molt contra les cordes, per� ens

comen�ava a entrar una mica l'angoixa. Feia molts dies que aix�

semblava fet, tot i que per una cosa o altra, tot plegat s'ha allargat

massa.

Calia patir tant?

Si em diuen al desembre, quan est�vem enfonsats, que ens

salvar�em a tres jornades per al f inal, ho hauria signat. Per� clar,

ara fa unes setmanes est�vem molt millor i la cosa ha canviat. A

tots plegats els pot haver estranyat que ens hagi costat tant, per�

aix� va com va. Ens ha tocat patir.

Ha passat quasi cinc mesos a la banqueta de l'Olot. Com ha estat

l'experi�ncia f ins ara?

Molt bona. I tamb� complicada, perqu� vaig entrar al club a mitja temporada i, a m�s, en una categoria nova per

a mi. He apr�s molt de gent que, f ins i tot, m'ha sorpr�s el que m'ha pogut ensenyar. Estic content, sobretot

tamb� perqu� he trobat un grup molt bo que ha estat al meu costat en tot. Ha estat una experi�ncia positiva.

Amb l'equip salvat i sense res en joc, com s'ha de prendre la plantilla les dues jornades que falten?

�s normal que ara la gent s'ho agaf i amb m�s calma. Per la meva par t, far� jugar els que m�s estiguin per la

feina. Hi ha gent motivada, alguns m�s que d'altres, per� �s evident que ning� baixar� del vaixell abans d'hora.

No volem desvir tuar la competici�, perqu� hi ha d'altres equips com el nostre que encara s'estan jugant alguna

cosa.

Des de la directiva ja es parla de la temporada vinent. Creu que van massa de pressa?



No. S'ent�n que s'hi posin ja, sobretot perqu� l'�ltim any no van tenir gaire temps. Individualment i tamb� en

l'aspecte colálectiu tothom pensa en el que li per toca. Tenim dos par tits i hi ha gent que s'hi juga coses, per�

nosaltres estem salvats i si la directiva planif ica la temporada vinent, est� en el seu dret.

El club ha lligat Carlos Mar t�nez, volen renovar David L�pez i Coro...

Per fecte. Aquest �s el cam� a seguir. La renovaci� de Carlos �s una molt bona not�cia per a tots plegats. I si n'hi

ha m�s, com els que comentes, molt millor.

Tamb� ha sor tit a la llum que a Valent�n i Hostench els volen ?equips de m�s entitat. Vost� que els coneix, creu

que s�n jugadors amb molt de futur?

El que s� �s que s�n futbolistes amb moltes coses a millorar perqu� encara s�n molt joves. Tenen qualitats i

opcions, com a m�nim, d'intentar-ho. �s normal que tinguin ofer tes perqu� s�n jugadors amb condicions per

arribar lluny.

El club tamb� ha dit que Arnau Sala �s la primera opci� per entrenar l'Olot. Com ho encaixa?

N'estic encantat, com he dit sempre. A l'Olot, el temps que hi he estat, m'he trobat molt c�mode i estic content

per tot plegat. Sempre he comentat que no volia parlar amb cap altre equip, per� mai se sap. Ara b�, si

m'ofereixen seguir, segur que no hi haur� cap problema.

Per tant, l'Olot �s la primera opci� d'Arnau Sala?

S�, sense cap dubte. �s la meva primera opci�. L'experi�ncia ha estat molt bona. Ara, tampoc caltenir pressa.

Quan toqui, ens asseurem i en parlarem.

Encara no hi ha hagut cap mena de contacte?

De moment no hi ha hagut res i no s� quan volen posar-s'hi. Despr�s del par tit de diumenge hem tingut dos dies

de festa i f ins dem� (avui) no tornem als entrenaments, aix� que veurem quina �s la seva idea.

Segueixi o no, en el seu dia va recon�ixer que l'Olot s'havia de professionalitzar si volia seguir amb pas ferm a

Segona B. A qu� es referia dient aix�?

Crec que hem de lluitar en les mateixes condicions que tenen la resta de clubs. I quan dic aix� em refereixo a

millors instalálacions, entrenaments a una hora m�s adequada... S�n passes que s'han d'anar fent. I �s normal,

perqu� a Segona B, per exemple, quasi tots els equips s'entrenen al mat�. Potser no cal fer-ho tot de cop, per� de

mica en mica s'han d'anar canviant aquestes coses. El club ha d'anar creixent i l'�nic que no pot fer �s aturar-se.

Si per alguna cosa es destaca l'Olot �s per l'ambici� de voler estar sempre el m�s amunt possible. Quin rumb ha

d'agafar el club: consolidar-se a Segona B o mirar encara m�s amunt?

La Segona B, com tothom sap, �s una categoria molt dura, per� alhora et permet jugar contra grans equips i

cr�ixer en molts aspectes. Trobo que l'Olot pot mirar m�s enll�, m�s amunt. Per� que primer es consolidi. Un cop

ho aconsegueixi, no ha de renunciar mai a res. Hi ha clubs modestos que han arribat ben lluny. L'Eibar n'�s un

exemple i l'Olot s'hi pot emmillarar. Ara b�, si vol anar escalant, sempre s'ha de fer des de la paci�ncia.

Girona B, la p�rdua d'en Nil Mar�n, el f it xatge per l'Olot a mig curs, el patiment per salvar-se... Quin any, no troba?

S�, �s cer t. He viscut coses molt intenses, sobretot al f ilial del Girona. Tamb� he viscut de primera m� la pressi�

d'estar en el futbol professional. He tastat la Segona B, una opor tunitat que no podia deixar passar mai. He

apr�s moltes coses aqu�, per� tamb� quan vaig ser al Girona. Els nanos, amb tot el que va passar amb el Nil, em

van donar una aut�ntica lli��.
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